
 

 

Bestyrelsesmøde d. 6. januar 2017 – Frederiks Skole  
 
1. Kvalitetsrapport 
Martin gennemgik dele af rapporten. Der blev stillet spørgsmål til de forskellige temaer undervejs, 
som blev vendt og diskuteret. Rapporten bliver lagt ind på vores hjemmeside i løbet af foråret. Den 
skal færdiggøres og afleveres i starten af januar måned. 
Martin efterlyste ideer til øgning af fagligheden: skak, udematematik, tolke moderne sangtekster 
var nogle af de forslag, der blev nævnt.  
Vi har som skole 2 fokuspunkter, som vi arbejder videre med i indeværende år.  
 
 
2.   Årsberetning  
Henriette og Martin har i samarbejde skrevet årsberetning. Vi gennemlæste beretningen og 
godkendte den.  
 
Referent Lone Hasle Jänichen  
 
 
 
 
 
 
 


